
 

 

 

Hej alla som väntar med ansökan i Ungern! 

 

 

Vår representant Zsuzsa har informerat om att man i januari gjorde modifieringar i lagen om Barn 

och Ungdomsskydd. Bl.a. gäller nu att alla barn, om möjligt, skall placeras i fosterfamilj istället för 

på institution. Det pågår därför nu ett regeringsprojekt som handlar om förbättring av utbildningen 

av fosterföräldrar, man vill få fler vuxna intresserade av att vara fosterfamilj och att höja detta yrkes 

status. Som fosterfamilj har man som regel mellan 3-6 barn placerade samtidigt.   

 

 

Vi har i övrigt tyvärr ingen ny information från myndigheten.  

 
 

 




